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ǎƼǴǷ 

النظريـة الطيفيـة بمـتعدد الوسائط              الهـدف الأسـاسي لهـذه المـذكرة هـو تطبيـق 
(multiparaméter spectral theory)  لـدراسة بعض أصنـاف المؤثرات الـخطية operator bundles) (  في

  .Hilbertالفظاءات 
 (tensor product)اء المسمى بالجـداء المـوترى ففي الفصل الأول عرضنا  مفـاهيم  أسـاسية  حـول جـد

  للفظـاءات الشعـاعية و المـؤثرات الخطيـة التى تـعتبر ضروريـة لـعرض النظريـة الطيفيـة لمـتعدد 
الوسائـط لبعض الجمل الخطيـة للمـؤثرات المحـدودة و غير المحـدودة كوسـيلة للـوصول إلى الهـدف 

 . المحـدد للـمذكرة
-ه عرض بسيـط حول بعض مميزات للحزم من المؤثـرات الخطـية و ذلك حسب نظريـة كالديش ثم يليـ

Keldyš -فـبعد كتـابة أي حـزمة من المؤثـرات الخطيـة .   و النظـرية الطيـفية بمتعـددة  الوسائـط
 و على شكل جملـة متعـددة الوسائـط،  يمكن   إ سـتنتـاج بـعض النتـائـج حـول طبيعـة الـطيف

 .جملـة الأشعـة الذاتيـة لتلك الحزمـة من  المؤثـرات الخطيـية
 
 

      The aim of this modest work is to investigate some spectral properties of operator bundles 
by applying the multiparameter spectral theory to bundles of linear operators in Hilbert spaces. 
           
The first chapter is devoted to give some tools on tensor product of Hilbert spaces and tensor 
product of linear operators, which are necessary to define some multiparameter eigenvalue 
problems contained in subsequent chapters. In the second chapter, we have developed Keldyš 
spectral theory for bundles.  
Then multiparameter spectral theory is developed for two cases of bounded operators and 
unbounded operators and applied for some bundles. 
     
                   Finally, we end up doing short conclusion on the results of ours investigation. 
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